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Protokół nr 7/2022 

z posiedzenia Komisji Porządku Publicznego 

w dniu 20 lipca 2022 roku 

 

 

WAK.0012.3.7.2022 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie Komisji odbyło się w Starostwie Powiatowym w Legionowie. 

Przewodniczący komisji Pan Piotr Choroś otworzył posiedzenie, witając członków komisji 

i obecnych gości. Lista obecności Radnych i Gości na posiedzeniu stanowi załącznik Nr 1 

i Nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Bezpieczeństwo na drogach powiatowych. Bezpieczne przejścia dla pieszych, 

skrzyżowania, ronda, ograniczenia prędkości, znaki poziome oraz pionowe i inne 

zagrożenia.  

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

5. Wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący komisji przystąpił do głosowania w sprawie przyjęcia zaproponowanego 

porządku obrad: 

 

7 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

 

 

 

 

3. Bezpieczeństwo na drogach powiatowych. Bezpieczne przejścia dla pieszych, 

skrzyżowania, ronda, ograniczenia prędkości, znaki poziome oraz pionowe           

i inne zagrożenia.  

 

  Przewodniczący komisji zwrócił się do Naczelnika Wydziału Utrzymania                   

i Zarządzania Drogami o omówienie tematu.  

 

Pan Piotr Kostecki przedstawił prezentację na temat bezpieczeństwa na drogach 

powiatowych – stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Następnie Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów Pan Paweł Zając powiedział,          

że poza zadaniami utrzymaniowymi, zarządca drogi poprzez prowadzone inwestycje, 

realizuje również zadania z zakresu poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Nadmienił, że w roku bieżącym zostało wykonane: 

1) uzbrojenie na przejściu dla pieszych - przy Al. Róż i ul. Bandurskiego                   

w  Legionowie w sygnalizację pulsacyjną, barierki i doświetlenie; 

2) wyniesienie i doświetlenie przejścia dla pieszych na skrzyżowaniu w ul. Nasielskiej 

w Serocku. 
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Dodał, że w roku bieżącym planowane jest jeszcze do realizacji: 

1) przebudowa skrzyżowania ul. Jagiellońskiej z ul. Słowackiego w Legionowie – 

aktualnie prowadzone jest drugie postępowanie przetargowe w tej sprawie; 

2) przebudowa skrzyżowania ul. Jagiellońskiej z ul. Mickiewicza – w tej chwili 

opracowywana jest dokumentacja projektowa; 

3) inwestycje liniowe – drogi 1807W, 1817W, 1821W, 1822W, 1801W. 

 

Przewodniczący komisji podziękował za omówienie tematu i zaproponował dyskusję        

w tym temacie, w której kolejno udział wzięli. 

 

Pan Zenon Kuska powiedział, że w jego ocenie bezpieczeństwo na skrzyżowaniu            

ul. Jagiellońskiej i ul. Słowackiego w Legionowie, poprawiło się od momentu 

wprowadzenia przepisu, że pieszy ma pierwszeństwo na przejściu. 

 

Radny zapytał, czy farby do malowania pasów są atestowane? Powiedział, że zdarzyło się 

kilka razy, że był widoczny odblask, ale w większości są to białe pasy. Podniósł również, 

że na prawidłowo pomalowanych pasach nie ma poślizgu, a niestety przy opadach 

deszczu „po prostu się jedzie na pasach”.   

 

Pan Piotr Kostecki powiedział, że przy opadach deszczu może nastąpić „aquaplaning”          

i wtedy jest normalne, że jest ślisko, a oznakowanie poziome stosowane na drogach       

w ocenie Naczelnika, raczej tego nie powoduje.  

 

Pan Grzegorz Zbroch powiedział, że na skrzyżowaniu w Kałuszynie, w kierunku 

Olszewnicy Starej Chotomów, jest skrzyżowanie drogi powiatowej z drogą wojewódzką. 

Kierowca jadący od strony Chotomowa, który chce się włączyć do ruchu w drogę Nr 631 

ma to bardzo utrudnione, ponieważ jest tam bardzo zła widoczność. W ocenie radnego 

przydałoby się tam rondo. 

 

Odniósł się jeszcze do kwestii drogi gminnej, przecinającej drogę Nr 631, od Chotomowa 

w kierunku Szkoły Podstawowej w Skrzeszewie. W ocenie Radnego jest tam bardzo 

niebezpiecznie, ponieważ rosną tam olbrzymie drzewa, które mają odrosty. Uważa,         

iż dobrze by było, aby chociaż te odrosty oczyścić, aby ten dojeżdżający do skrzyżowania 

miał pewność, że nie wymusza pierwszeństwa. Dodał, że na tym skrzyżowanie doszło 

również do wypadku śmiertelnego.  

Pan Piotr Kostecki powiedział, że ta prośba zostanie przekazana do zarządcy drogi, czyli 

do Wójta Gminy Wieliszew. 

 

Pan Mirosław Kado podziękował za szybką interwencję w sprawie ul. Suwalnej                

w Legionowie. Nadmienił, że chciałby się odnieść do kwestii ścieżki rowerowej przy        

ul. Kościelnej w Łajskach, na skrzyżowaniu z ul. Pisakową, czyli ok 50 m od ronda           

w Łajskach. Jadąc w stronę Wieliszewa, jest bardzo duże zwężenie tego pasa pieszo - 

rowerowego i jest to niebezpieczne. Nadmienił, ż zdaje sobie sprawę, że to nie jest łatwa 

sprawa, ale uważa, iż docelowo należałoby myśleć, aby to zostało zrobione. 

 

Pan Piotr Choroś zapytał o progi zwalniające dla samochodów, które mogą być łączone, 

albo w dwóch częściach. Zapytał, czym to jest spowodowane?  

 

Pan Piotr Kostecki odpowiedział, że jest to związane z komunikacją publiczną. Zarząd 

Transportu Miejskiego wymaga, z uwagi na niszczenie taboru i inne ograniczenia, aby na 

liniach którymi kursuje były progi wyspowe.        

 

  W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Przewodniczący komisji przystąpił              

do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 
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4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 

  Do protokołu nie zgłoszono żadnych uwag. Protokół nr 6/2022 z posiedzenia 

Komisji Porządku Publicznego w dniu 22 czerwca 2022 r. został przyjęty następującym 

podziałem głosów:  

 

8 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

 

 

 

 

 

5. Wolne wnioski. 

 

   Przewodniczący komisji powiedział, że na posiedzeniu w sierpniu omawiane będą 

wnioski do budżetu. Zwrócił się z prośbą do Radnych o precyzyjne zgłaszanie swoich 

propozycji do budżetu powiatu na 2023 rok.   

 

 

 

 

6. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Posiedzenie komisji zamknął Przewodniczący Pan Piotr Choroś.  

     

 

     

 

Przewodniczący 

Komisji Porządku Publicznego 

        

        Piotr Choroś 

Protokół sporządziła: 
Agata Szraga 


